



SIDDHARTHA'S INTENT EUROPE e.V.

**Dear all,**

we are excited to share these unexpected very good news with you:  
We have just learned that Rinpoche will visit Berlin in April.

Very likely a public event will take place at some point during the weekend April 12–13, 2014. So please save the date and prepare your travels. We are sorry that we cannot give you details yet. We don't know them either at this point. But we promise to update you as soon as we have more information. Hopefully as many of you as possible will have the opportunity to come to Berlin and attend the teachings.

Besides that everything else seems of course not so important anymore but we would like to use the opportunity to shortly mention some additional topics.

Please remember our scheduled practice day in Berlin on March 22, 2014 at Yoga Delta Mitte, Anklamer Straße 33. As the day marks the anniversary of Jamyang Khyentse Wangpo entering parinirvana it is an auspicious day for us to practice together. We will surely also find some time to discuss a few organisational issues regarding Rinpoche's visit. To register please send a brief email to [contacteurope@siddharthasintent.org](mailto:contacteurope@siddharthasintent.org).

Our first online group practice on February 24, 2014 was a big success. A special thanks to Hanna who conducted it in a great way. Due to organisational reasons the next online Tsok will be held on Chotrul Duchen, March 16, 2014, the first wheel day of the year of the green wood horse instead of Guru Rinpoche Day (March 11). It will be a Vima Ladrup Tsok starting at 5pm (Berlin time).

Those of you who have not signed up for the tsok mailing list yet, please note that you need to register once for the mailing list by sending an email to [contacteurope@siddharthasintent.org](mailto:contacteurope@siddharthasintent.org) in order to receive regular invitations to the online group feast practice in the future. The same applies for the invitations to bi-weekly Bodhicharyavatara webinars Arne is presenting.

The Berlin Sangha is invited to gather for the Chotrul Duchen Tsok on March 16, 2014 at Mirjam's place in Neukölln who kindly offered her living room for this auspicious event. Hanna will conduct the online tsok from there. To be on time to prepare everything and be ready for the start of the Tsok please arrive at 4.30pm sharp. Please bring some offering for the feast. Mirjam's address is Miriam Pokora, Laubestr. 13, 12045 Berlin.

All of you who have shown interest in meeting the board on Skype please be patient with us. We have not forgotten you but are a little occupied right now (as you may-

be can imagine). We will get back to you hopefully in April. Sorry!

Stay tuned for more news coming soon.

Love,  
Gregory, Werner, and Simone

### **Liebe Sangha,**

wir haben aufregende, unerwartete und sehr gute Neuigkeiten, die wir mit euch teilen möchten:

Wir haben gerade erfahren, dass Rinpoche im April nach Berlin kommen wird.

Eine öffentliche Veranstaltung wird voraussichtlich am Wochenende des 12./13. Aprils stattfinden. Bitte haltet euch das Datum schon mal frei und trefft erste Reiseplanungen. Es tut uns leid, dass noch keine Details bekanntgegeben werden können. Wir haben sie im Moment selber nicht. Aber wir versprechen uns schnellstmöglich wieder bei euch zu melden, wenn es Neuigkeiten gibt. Hoffentlich werden so viele wie möglich von euch eine Chance haben, nach Berlin zu kommen und an den Belehungen teilzunehmen.

Wir wissen, dass diese Nachricht alles in den Schatten stellt, aber wir möchten an dieser Stelle noch kurz ein paar andere Themen ansprechen.

Am 22. März findet wie geplant der Praxistag in Berlin im Yoga Delta Mitte, Anklamer Straße 33 statt. Da dieser Tag der Jahrestag des Eintritts ins Parinirvana von Jamyang Khyentse Wangpo ist, ist es ein sehr glückverheißender Tag für unsere gemeinsame Praxis. Zur Anmeldung schreibt bitte eine kurze Email an [contacteurope@siddharthasintent.org](mailto:contacteurope@siddharthasintent.org).

Unser erster Online-Tsok am 24. Februar war ein großer Erfolg. Danke an all, die sich auf das Experiment eingelassen haben. Ein besonderes Dankeschön an Hanna, die alles toll präsentiert hat. Aus organisatorischen Gründen findet der nächste Online-Tsok nicht am Guru Rinpoche Tag (11. März), sondern an Chotrul Duchen (16. März), dem ersten Radttag des Jahrs des grünen Holz-Pferds statt. Es wird ein Vima Ladrup Tsok sein. Beginn ist 17.00 Uhr (Berlin).

Um die Einladungen für den Online-Tsok regelmäßig zu erhalten, lasst euch bitte auf die Mailingliste eintragen. Dazu genügt eine einmalige kurze Mail an [contacteurope@siddharthasintent.org](mailto:contacteurope@siddharthasintent.org). Wer auf der Mailingliste steht erhält automatisch die Webinar-Einladungen. Das Gleiche gilt auch für die Einladungen zu den alle zwei Wochen stattfindenden Webinaren von Arne zum Bodhicharyavatara.

Die Berliner Sangha trifft sich zum Tsok an Chotrul Duchen (16.März) bei Mirjam,

die freundlicherweise ihr Wohnzimmer zur Verfügung stellt. Hanna wird den Online-Tsok von dort aus präsentieren. Um rechtzeitig für die Vorbereitungen und den Start des Webinars zu sein, seid bitte pünktlich um 16.30 Uhr dort. Bitte bringt etwas für den Tsok mit. Mirjams Adresse ist: Miriam Pokora, Laubestr. 13, 12045 Berlin.

Diejenigen von euch, die sich für ein Skype Meeting mit dem Vorstand gemeldet haben: Wir haben euch nicht vergessen. Bitte habe etwas Geduld mit uns, wir sind gerade etwas eingespannt, aber melden uns hoffentlich im April mit Vorschlägen. Sorry!

Bis bald mit mehr Neuigkeiten,

Liebe Grüße,  
Gregory, Werner, and Simone

If you do not want to receive future emails from us please simply reply to this email stating UNSUBSCRIBE in the title.

Wenn ihr diese Mails künftig nicht mehr erhalten möchtet, antwortet bitte einfach auf diese Email mit dem Betreff UNSUBSCRIBE.